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ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 18/03/2020  

Των: Κυριάκου Βελόπουλου. Πρόεδρο Κόμματος, βουλευτή Λάρισας

         Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων

ΘΕΜΑ: «Λειτουργία των “ΚΕΣΥ”»

Κυρία Υπουργέ,  

Παρά το γεγονός ότι, τα σχολεία παραμένουν κλειστά, εδώ και μία εβδομάδα, τα «ΚΕΣΥ»

συνεχίζουν και λειτουργούν κανονικά. Μάλιστα, στις 14/03/2020, η ίδια η Υφυπουργός Παιδείας,

κ. Ζαχαράκη, δήλωσε ότι, δεν συντρέχει κανένας λόγος αναστολής της λειτουργίας τους. Παρ’

όλα αυτά,  ένα από τα βασικά έργα των «ΚΕΣΥ» είναι  η  αξιολόγηση των παιδιών με ειδικές

μαθησιακές ανάγκες. Κατά συνέπεια, η συνέχιση της λειτουργίας τους, πρακτικά, σημαίνει ότι,

εξακολουθούν  να  υποδέχονται  στους  χώρους  τους  γονείς  και  μαθητές,  που  χρήζουν

αξιολόγησης. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται η κα Υπουργός:

1.  Με  ποια  λογική  εξαιρέσατε  τα  «ΚΕΣΥ»  από  το  μέτρο  αναστολής  λειτουργίας  όλων  των

εκπαιδευτικών δομών της χώρας;

2. Ποιος φορέας είναι αρμόδιος για την απολύμανση των χώρων, όπου στεγάζονται τα «ΚΕΣΥ»; 

3. Γιατί δεν έχει γίνει, μέχρι και σήμερα, πλήρης απολύμανση στους εν λόγω χώρους;

4. Με δεδομένο ότι, οι εν λόγω αποκεντρωμένες υπηρεσίες του Υπουργείου σας δεν δικαιούνται

κανένα χρηματικό ποσό για την κάλυψη εξόδων λειτουργίας τους, έχετε φροντίσει, τουλάχιστον,

για τον εξοπλισμό τους με γάντια, μάσκες, αντισηπτικά και ό,τι  άλλο προβλέπουν οι  σχετικές

οδηγίες του «ΕΟΔΥ»;

Οι ερωτώντες βουλευτές

Κυριάκος Βελόπουλος

Κωνσταντίνος Χήτας

Βουλή των Ελλήνων 
Διεύθυνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου
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